
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Gogacza

na 49. posiedzeniu Senatu
w dniu 18 lutego 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Bogdana Klicha oraz do ministra spraw we-
wnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Lubelska fabryka „Protektor” produkuj¹ca specjalistyczne obuwie dla policji, stra¿y po¿arnej i stra¿y
granicznej znalaz³a siê w bardzo trudnej sytuacji w zwi¹zku ze zmniejszeniem rz¹dowego zapotrzebowa-
nia na ten produkt. Efektem tego mo¿e byæ utrata pracy przez prawie po³owê trzystuosobowej za³ogi,
a wszystko to dzieje siê na LubelszczyŸnie, gdzie poziom bezrobocia jest jednym z najwy¿szych w kraju.

Bardzo proszê Pana Ministra o poinformowanie mnie, jakie s¹ powody zmniejszenia zamówienia na
tak bardzo potrzebny stra¿y i policji produkt, jakim jest – tak dobrze zdaj¹ce egzamin – obuwie z fabryki
„Protektor” z Lublina.
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